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PROTOKÓŁ Nr 15 

obrad XV nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Częstochowy 
odbytej w dniu 9 sierpnia 2019 roku 

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Częstochowy, 
przy ul. Śląskiej 11/13 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 
Rady Miasta Częstochowy Zdzisława Wolskiego. 

 
Czas trwania obrad: od godz. 815 do godz. 1125. 
                     
Ad. pkt 1. 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski dokonał otwarcia XV nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, 
powitał przybyłych gości, na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad i przystąpił do 
realizacji porządku obrad. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Porządek obrad XV Sesji Rady Miasta Częstochowy stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. pkt 2. 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski powołał na Sekretarzy obrad XV sesji Radnych: Tomasza 
Blukacza i Artura Gawrońskiego. 
 
Ad. pkt 3. 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Uchwał 
i Wniosków. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jacek Krawczyk w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej  
zgłosił kandydaturę Radnej Barbary Gieroń. 
 
Radny Dariusz Kapinos w imieniu Klubu Radnych SLD zgłosił kandydaturę Radnej Emilii Skrzypczyńskiej. 
 
Radne wyraziły zgodę na udział w Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poddał pod głosowanie następujący skład Komisji Uchwał i 
Wniosków: Barbara Gieroń i Emilia Skrzypczyńska. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 25 głosach za, braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się 
przyjęła ww. skład Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jacek Krawczyk w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej oraz 
Klubu Radnych SLD zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  projektu stanowiska w sprawie 
sytuacji w ISD Huta Częstochowa – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Radny Andrzej Sowa poprosił o 15 – minutową przerwę, aby zapoznać się z projektem stanowiska. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski ogłosił 15 – minutową przerwę. 
 
Prezydent Miasta Częstochowy Krzysztof Matyjaszczyk wyraził zgodę na wprowadzenie do porządku 
obrad projektu stanowiska. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu stanowiska w sprawie ISD Huty Częstochowa. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 26 głosach za, braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się 
przyjęła ww. wniosek.  
 
Ad. Pkt. 4 i 5 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poprosił o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Częstochowy na lata 2019-2033.(BR.3.XV.19) -  
załącznik nr 4 do protokołu oraz w sprawie zmian w budżecie miasta Częstochowy na rok 
2019.(BR.4.XV.19) -  załącznik nr 5 do protokołu. 
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Opinia Komisji Skarbu -  załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Radny Sebastian Trzeszkowski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie dyskusji. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 17 głosach za, 9 głosach przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się 
przyjęła ww. wniosek.  
 
W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały na druku BR.3.XV.19. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 18 głosach za, 1 głosie przeciwnym i 8 głosach wstrzymujących się podjęła 
uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Częstochowy na lata 2019-2033.  
 
W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały na druku BR.4.XV.19  
 
Rada Miasta Częstochowy przy 18 głosach za, 1 głosie przeciwnym i 8 głosach wstrzymujących się podjęła 
uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta Częstochowy na rok 2019  
 
Ad. Pkt. 6 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poprosił o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 
ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 
miasta Częstochowy, od dnia 1 września 2019 r   (BR.2.XV.19) -   załącznik nr 7 do protokołu. 
Opinia Komisji Edukacji -  załącznik nr 8 do protokołu. 

 
W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały na druku BR.2.XV.19. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 26 głosach za, braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych 
mających siedzibę na obszarze miasta Częstochowy, od dnia 1 września 2019 r  
 
Ad. Pkt. 7 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poprosił o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie stypendium przyznawanego studentom kształcącym się w szkole wyższej na 
kierunku lekarskim. (BR.1.XV.19) -   załącznik nr 9 do protokołu. 
Opinia Komisji Rozwoju Regionalnego i Gospodarki -  załącznik nr 10 do protokołu. 

Radny Piotr Wrona zgłosił wniosek o objęcie autopoprawką zapisu dot. terminu z 10 na 30 września. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta Andrzej Babczyński objął wniosek autopoprawką. 
 
W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski poddał pod 
głosowanie projekt uchwały na druku BR.1.XV.19 wraz z autopoprawką. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 27 głosach za, braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie stypendium przyznawanego studentom 
kształcącym się w szkole wyższej na kierunku lekarskim.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wolski przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu 
Łukaszowi Kotu. 
 
Ad. Pkt. 8 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Łukasz Kot poprosił o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia stanowiska Rady Miasta Częstochowy w sprawie udzielenia przez Rząd RP pomocy dla ISD Huty 
Częstochowa  -  załącznik nr 3 do protokołu. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jacek Krawczyk zgłosił usunięcie z tekstu stanowiska zwrotu "wraz ze 
spółkami zależnymi". 
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Radny Łukasz Banaś zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Łukasz Kot poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie dyskusji. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 16 głosach za, 8 głosach przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się 
przyjęła ww. wniosek.  
 
W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta Łukasz Kot poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Częstochowy w sprawie udzielenia 
przez Rząd RP pomocy dla ISD Huty Częstochowa wraz z autopoprawką. 
 
Rada Miasta Częstochowy przy 21 głosach za, braku głosów przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się 
podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Częstochowy w sprawie udzielenia przez 
Rząd RP pomocy dla ISD Huty Częstochowa.  
 
Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Dyskusja na płycie CD stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. Pkt. 9 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta Łukasz Kot zamknął obrady 
XV Sesji Rady Miasta.  
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Częstochowy 
  
 
(-) Zdzisław Wolski 

  
 
   Protokołowała: 
 
 (-) Joanna Rekwirewicz  
 
 
 
 


